

[Performance evaluation]

RCMP GRC		PERFORMANCE LOG FICHE DE RENDREMENT		DATE/DATE FROM THE DAY COMPLETED DU JOUR OÙ LE LOG A ÉTÉ REMPLI	
REPORTING OFFICER OFFICER RENDREMENT	REPORTED BY RÉVISÉ PAR	REPORTING OFFICER OFFICER RENDREMENT	REPORTED BY RÉVISÉ PAR	REPORTING OFFICER OFFICER RENDREMENT	REPORTED BY RÉVISÉ PAR
INSTRUCTIONS		DIRECTIVES			
<p>IN THE SPACE PROVIDED, NOTE BRIEFLY, BUT COMPLETELY, THE MOST IMPORTANT OBSERVATIONS WITH THE EMPLOYEE. THIS WILL BE THE BASIS OF YOUR WRITING APPROVAL COMMENTS FOR THE EVALUATION AND REVIEW PERIOD.</p>		<p>INDIQUÉZ DANS L'ESPACE ÉLIGIBLE LES OBSERVATIONS LES PLUS IMPORTANTES RELATIVES À L'EMPLOÏÉ. C'EST SUR LA BASE DE CES OBSERVATIONS QUE VOUS ÉCRIREZ VOS COMMENTAIRES EN BASSER POUR L'ÉVALUATION ET LE PÉRIODE D'ÉVALUATION.</p>			
<p>92-11-11 I wish to personally thank you for all the help the front desk has been and looking on with you are pleased with everything. I would like to see you for present matters but it is also an opportunity for some early review on your part, especially before it is on your regular test off. Your commitment is an appreciation of loyalty and I think you are a credit to all of us.</p>		<p>J'aimerais personnellement vous remercier pour toute l'aide que le bureau de la réception a été et de regarder avec plaisir à ce que vous êtes satisfait de tout. J'aimerais vous voir pour les affaires actuelles mais il y a aussi une occasion pour un examen précoce de votre part, surtout avant qu'il ne soit dans votre test régulier. Votre engagement est une appréciation de la loyauté et je pense que vous êtes un atout pour nous tous.</p>			
<p>Includ a return Baltej Singh</p>		<p>J. K. Singh J. K. Singh</p>			
DATE		DATE			
SIGNATURE		SIGNATURE			
TITLE		TITLE			
UNIT		UNIT			
DIVISION		DIVISION			
REGION		REGION			
CITY		CITY			
PROVINCE		PROVINCE			
COUNTRY		COUNTRY			

IDENTIFIER

2020_01_002_057

ARTIST

Dhillon, Baltej Singh